



Protokoll, F-styrelsesammanträde 20, 20/21

Datum 2021-06-07

Tid 12:15

Plats Zoom

F21-20	Formalia
F21-20.1	Mötets öppnande Mötet öppnas 12.17.
F21-20.2	Avstängning av mobiltelefoner Mobiltelefoner stängs av eller sätts på ljudlös.
F21-20.3	Val av <ol style="list-style-type: none">1. Till mötesordförande väljs William Nordberg F192. Till sekreterare väljs Petter Persson F193. Till justerare väljs Marcus Sundin F184. Justeringsdatum sätts till 2021-06-21
F21-20.4	Närvaro samt justering av röstlängd För närvaro se bilaga ssF21-20.1. Mötet finnes beslutsfärdigt med 11 närvarande och 9 röstberättigade.
F21-20.5	Adjungeringar Inga adjungeringar.
F21-20.6	Mötets behöriga utlysande Mötet anses vara behörigt utlyst.
F21-20.7	Godkännande av föredragningslistan Föredragningslistan godkänns.

**M21-20 Meddelanden****M21-20.1 Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna.

M21-20.2 Ordföranden informerar

William berättar att han har skickat ordförandens ord till nollephi. Han har också skickat ut relevant information om mottagningen till de som ska ha det. Överlämningsaktiviteten som diskuterades på förra mötet kommer ske på torsdag.

M21-20.3 Enheterna informerar

Kommunikationsenheten: -

Utbildningsbevakningsenheten: Marcus har varit på beslutsmöte med fysikinstitutionen. Han berättar att institutionen anställt en ny doktorand. Marcus och Eddie var på möte med utbildningsbevakningsenheten och de bestämde där vem som skulle vinna årets pedagogiska pris.

Studiesocialaenheten: -

Arbetsmarknadsenheten: Möte med Henrik på Sveriges ingenjörer, de var nöjda med vårt samarbete. Det finns flera nya planer inför nästa termin med både föreläsningar och workshops. Philip berättade om några av dem. Philip har gjort en poster för mottagningsföreläsningarna

Övriga: -

FUM: 3 nya styrelsemedlemmar till kåren valdes på det senaste mötet. Den enda posten som saknas är ordförande.

Ä21-20 Ärenden**Ä21-20.1 Märken**

William berättar om stormöte 4 märket som ska beställas. Det ska vara 70x70mm och totalt kommer det kosta 1000 kr.

Styrelsen beslutar att budgetera 1000 kr för märken till stormöte 4s deltagare.

Ä21-20.2 Avslut

William berättar vad som behöver göras för att avsluta och sammanfatta verksamhetsåret. En verksamhetsberättelse och ett bokslut behöver skrivas inför stormöte 1. F-sektionens pris till Robert måste skrivas ut.

D21-20 Diskussion**D21-20.1 Utvärdering av 20/21**

Styrelsen utvärderar kort verksamhetsåret. Malin berättar att hon tycker det varit svårt att skriva en överlämning när man inte riktigt behövt göra alla sina arbetsuppgifter under pandemiåret. Marcus berättar att han tycker styrelsens arbete fungerat bra även fast det varit digitalt. Förhoppningsvis blir det ett större engagemang och fler närvarande på stormöten när vi återgår till det normala. Vi kan bli bättre att tydliggöra förmånerna med att vara förtroende vald då vi har haft problem med att välja vissa poster. Det har varit oklart vems arbetsuppgift det är att ansvara för SaFT. Till hösten tillsätter vi en SaFT kommitté som får börja planera för när Umeå ska arrangera SaFT. Eddie berättar att det inte hänt någonting på hans post i stort sett. Det beror främst på att det fallit mellan stolarna hos NTK under pandemin. Eddie berättar att det knappt varit några möten med utbildningsbevakningsenheten.



A21-20 Avslutande formalia

A21-20.1 Övriga frågor

Hur ser det ut inför överlämningen undrar Marcus? Vi har bestämt att den ska va på torsdag mellan 18:00-22:00. Williams förslag är att vi sätter oss i en discordserver och gör det som vi känner för. Det verkar som det finns många roliga idéer från olika håll.

Philip undrar vart styrelsetröjorna är? Petter behöver få tillgång till alla konton för att kunna hantera betalningar. Efter det så kommer både märken och tröjor.

Philip föreslår också att vi ska beställa snygga väskor likt det Umeå medicinska studentkår gör. William invänder att det är svårt att gå plus på det. Pontus föreslår att vi pratar med respektive programledningen om sponsring för att få ner priset på väskorna något. Philip tycker det låter som en bra idé.

Philip berättar att sektionen snart fyller 25 år, vilket ju borde betyda celebration times! Hade man kunnat vara ute i god tid för att planera och förbereda? Till exempel kan man tillsätta en arbetsgrupp kanske någon gång under nästa verksamhetsår.

A21-20.2 Tack för det här året

William säger tack för det här verksamhetsåret.

A21-20.3 Mötets avslutande

Mötet avslutas 13.08.

Mötesordförande

William Nordberg F19

Mötessekreterare

Petter Persson F19

Justerare

Marcus Sundin F18



Närvarolista vid F-styrelsesammanträde 20, 20/21

Datum 2021-06-07

Tid 12:15

Plats Zoom

Styrelsemedlemmar	Post
William Nordberg	Ordförande
Marcus Sundin	Utbildningsbevakare
Adrian Stigsson	Kommunikationsansvarig
Petter Persson	Sekreterare
Philip Beckman	Arbetsmarknadsansvarig
Malin Gidlund	Vice ordförande
Paula Zea	Förstaårsrepresentant
Pontus Yngvesson	Studiesocialtansvarig
Eddie Blomström	Utbildningsbevakare

Övriga närvarande	Anmärkning
Moa Hjorth	
Hannes Bäckman	